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Protokoll

Närvarande:
Anders Nordmark, ordförande
Gunborg Johansson, vice ordförande
Bo Nässlander, ledamot
Kent Malmqvist, ledamot
Eva Larsson, ledamot

Förvaltningen:
Gunilla Olsson, administrativ sekreterare

Förhinder:
Toni Mellblom, avdelningschef
Kristina Lundborg, parkingenjör
Kerstin Hållbus, ledamot
Lilia Kalmér, ledamot

Tidpunkt:
2018-09-20

Plats:
Telefonvägen 30, plan 9, besöksrum 1

Sekreterare
Gunilla Olsson

Protokollet justeras

Anders Nordmark                                    Gunborg Johansson
ordförande                                               vice ordförande

§ 1. Sammanträdets öppnande och godkännande av
dagordningen
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Ordförande öppnade mötet och dagordningen godkändes.

§ 2. Val av justerare

Anders Nordmark och Gunborg Johansson valdes att justera
protokollet.

§ 3. Nämndärenden

Ärende 2, Sannadalsparken i Gröndal – Gröndals torg, svar 
på medborgarförslag
Rådet har inga fler synpunkter än dem som redan har kommit fram i 
tillgänglighetsinventeringen.

Ärende 3, Medborgarförslag om informationstavlor runt 
Trekanten, svar på medborgarförslag
Rådet vill tillägga att informationstavlorna måste sättas upp på ett
sådant sätt att de blir möjliga att läsa för rullstolsburna personer.

§ 4. Övrig information från förvaltningen
Avdelningschef Toni Mellblom hade inte möjlighet att närvara vid 
detta sammanträde och ingen information från förvaltningen gavs 
denna gång. 

§ 5. Balanslistan
Rådet avvaktar med att gå igenom balanslistan till nästa 
sammanträde eftersom Toni Mellblom inte var närvarande denna 
gång.

§ 6. Övriga frågor
Funktionshinderrådet har haft ett gemensamt möte med 
pensionärsrådet. De båda råden planerar att träffas igen och 
diskuterar om de ska göra gemensamma yttranden i vissa frågor. 

En ledamot i rådet berättar om stora problem med Attendo 
hemtjänsts nattpatrull. Ledamoten har berättat om dessa problem 
flera gånger förut. 

§ 7. Nästa möte
Nästa möte blir den 20 september kl.14:30 med förmöte kl.13:30.
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